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Verslag Bijzondere Ledenvergadering d.d. 27 maart 2023 

 

Datum    : 27 maart 2023 

Tijd    : 19:00 – 19:30 

Aanwezig   :  14 leden 

Afwezig met kennisgeving :   

Michel Ballast, Joost Tuinte en Jan Bouwmeesters 

1. Opening 

Voorzitter William Slotboom opent de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun komst. 

2. Geldlening 

2.1. Informatie Geldlening 

Voorzitter William Slotboom neemt het woord. De buitengewone vergadering heeft de 

volgende aanleiding. De huidige sportkantine is verouderd. Het meubilair is afgeschreven en 

er moet wat gebeuren om de kantine meer flair te geven en toekomstbestendig te maken. Bij 

de voetbal leeft al langer de wens de kantine aan te pakken.  

De inrichting van de kantine is een aangelegenheid van de sportcentrale en daarin worden alle 

verenigingen binnen VIOS B. vertegenwoordigd (Voetbal, Volleybal, Handbal, Gym, Touwtrek 

en de Tafeltennis).  

De sportcentrale heeft geen geld voorhanden om een grootschalige renovatie van de kantine 

op touw te zetten. Daarom is door de sportcentrale gevraagd of de verenigingen wat kunnen 

bijdragen.  

De voetbal en de handbal hebben aangegeven geld beschikbaar te willen stellen. De volgende 

bijdrage is afgesproken: 

Voetbalvereniging VIOS Beltrum : € 55.000 euro 

Handbalvereniging VIOS  : € 20.000 euro 

      € 75.000 euro 

In de sportcentrale is afgesproken dat de kantine voor dit bedrag van € 75.000 euro verbouwd 

gaat worden. Gilke Arink heeft een plan gemaakt. Er is inmiddels een projectteam gevormd, 

vrijwilligers zijn gevonden en in juni 2023 moet de start plaatsvinden. 

Aangezien het om een geldlening gaat (en tevens een behoorlijk geldbedrag) schrijft artikel 10 

lid 5 van de statuten voor dat de leden worden geraadpleegd. Tevens vindt het bestuur het 

van belang om de leden te informeren over deze financiering.  

2.2. Voorwaarden Geldlening 

De belangrijkste voorwaarde voor voetbal is dat de lening binnen vijf (5) jaar wordt afgelost en 

dat deze op papier wordt gezet. Het rentepercentage over de lening is 0% en de afschrijving 

vindt plaats in een termijn van tien (10) jaar.  

De lening van de handbal wordt in tien (10) jaar afgelost.  
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2.3. Overeenkomst Geldlening 

Secretaris Wouter te Woerd neemt het woord en zegt dat de geldlening en de afspraken met 

de sportcentrale (en de onderliggende verenigingen) contractueel gaan worden vastgelegd. 

De vorm is nog niet helemaal duidelijk. Maar om alles (juridisch) af te dekken, staat wel vast 

dat ter verzekering van terugbetaling alles op papier gezet gaat worden.  

Wat verder duidelijk is, is dat de gehele lening in een soort bouwdepot bij de sportcentrale 

terecht komt. Vanuit daar wordt de verbouwing bekostigd.  

2.4. Opmerking naar aanleiding van plannen 

Ton Scharenborg vraagt of hij het woord mag nemen. Ton geeft aan dat hij voor de 

verbouwing van de kantine is en geen bezwaren heeft tegen het verstrekken van de lening.  

Echter, Ton mist toch een nuance in de georganiseerde vergadering. De leden moeten wel 

juist voorgelicht worden. Hij vermeldt dat de vergadering in principe niet alleen gaat over het 

verstrekken van een geldlening. VIOS voetbal financiert het plan wellicht wel voor een groot 

gedeelte voor (bijna 75%), maar is met een belang van +-50% in de kantine tevens de grootste  

belanghebbende. Het bestuur moet niet vergeten dat de afdeling Voetbal dus ook voor € 

37.500 euro investeert in de kantine. Dat VIOS Voetbal een groot gedeelte voorfinanciert, doet 

daar niks aan af.  

Deze € 37.500 euro wordt in principe gefinancierd met de jaarlijkse kantineopbrengsten. Het 

feit is dat de € 37.500 euro gedurende vijf (5) jaar daarmee ten laste gaat van het jaarlijkse 

kantineresultaat dat aan VIOS Voetbal toekomt.  

Vervolgens wordt er kort gesproken met penningmeester Erik Wolterink en voorzitter 

William Slotboom. Over en weer worden standpunten uitgewisseld hoe de lening met 

investering in elkaar zit. Conclusie is dat Ton een terecht punt aanslaat.  

Ton vraagt het bestuur en de vergadering om dit expliciet op te nemen in de notulen van de 

vergadering. Het bestuur en de vergadering gaan daarmee akkoord en dit wordt opgenomen 

in de notulen. 

3. Rondvraag 

Anton Helmers vraagt: Blijft er nog genoeg geld over in verband met de toekomstige plannen, 

zoals kunstgras en dergelijke? 

➔ Het bestuur antwoord: Ja, het is een grote investering. Maar er is rekening gehouden 

met de toekomstplannen van de accommodatie en dit betreft een noodzakelijke 

investering, volgens het bestuur 

Patrick Pos vraagt: Ik hoor net wat over een nieuwe sporthal, hoe zit dat? 

➔ Het bestuur en Ton Scharenborg melden dat er plannen zijn om de sporthal te 

privatiseren en aan te pakken. Dit duurt zeker nog vijf (5) á tien (10) jaar. Eerst wordt 

de uitkomst van een omvangrijk onderzoek afgewacht, de Dorpendeal. 

Joanne Eggink vraagt: Zijn er genoeg vrijwilligers?  

➔ Het bestuur antwoord: Ja. Er zijn genoeg vrijwilligers benaderd om uitvoering te geven 

aan de plannen.  
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Joanne Eggink vraagt: Is er wel eens nagedacht om een buitenterras te realiseren, naast de 

verbouwing van de kantine (binnen)?  

➔ Het bestuur antwoord: Het bestuur zou dit uiteraard een goede toevoeging aan het 

sportpark vinden. Echter, er is simpelweg niet altijd ruimte om alle goede ideeën uit te 

voeren. Mede gelet op de grote financiële uitdagingen met betrekking tot het 

sportpark heeft een buitenterras geen haast of noodzaak. Het bestuur is daarom op 

dit moment niet bezig met de realisatie van een buitenterras. Het bestuur spreekt 

haar voorkeur uit om prioriteit te leggen bij andere onderwerpen.  

➔ Ton Scharenborg antwoord: Het is ook maar de vraag of dit überhaupt mag. Je mag 

niet met glas langs de velden staan en er zullen een aantal zaken moeten worden 

geregeld. Het bestuur stemt in.  

De vergadering vraagt: Kunnen wij inzicht in de plannen krijgen?  

➔ Het bestuur antwoord: Ja, dat kan. Secretaris Wouter te Woerd laat de plannen in 

een presentatie zien. Voorzitter William Slotboom geeft toelichting op de plannen. 

➔ De vergadering lijkt tevreden te zijn met de gepresenteerde plannen. 

➔ De plannen worden online gezet op de website. www.viosbeltrum.nl  

 

4. Stemming 

Het bestuur vraagt aan de leden toestemming om de geldlening en investering in de kantine 

te mogen uitvoeren. De vergadering gaat akkoord middels een applaus. De plannen worden 

vanaf juni 2023 uitgevoerd.  

5. Sluiting 

William Slotboom dankt de aanwezigen en bedankt hen tevens voor hun bijdrage afgelopen 

seizoen. Hiervoor biedt hij namens het bestuur nog een extra consumptie aan. Na deze 

woorden sluit voorzitter William de vergadering. 

 

Aldus opgemaakt 27 maart 2023 

W. Slotboom     W.B. te Woerd 

 

 

Voorzitter     Secretaris 

 

http://www.viosbeltrum.nl/

